
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 15.03.2017  
 
Natalie Golis (MDG) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ til punkt 2: 
 
Vognmateriell skal følge samme mål og standard som for øvrig ambisjoner for all buss- og 
kollektivmateriell i tråd med vedtatte klimamål og strategi for nullutslippskjøretøy i 
Bergensområdet. 
 
Fylkesutvalget vil appellere til Ikea sin ambisjon om samfunnsansvar og bærekraft og oppfordrer 
om at det vurderes nullutslippsteknologi.» 

 
Stein Inge Ryssdal (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Tillegg til punkt 2: 
 
Materiell som seinare vert kjøpt inn til rutedrifta skal oppfylle den til ei kvar tid gjeldande 
avgasstandarden.» 

 
Rasmus Laupsa Rasmussen (A) sette fram slikt forslag: 
 

«Saka vert utsett til neste møte.» 
 
Røysting (forslaget om utsetjing) 
Rasmussen sitt forslag vart vedteke mot 5 røyster (H, Frp). 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Saka vert utsett til neste møte. 
 


